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Stan radnych w Radzie Powiatu w Policach           – 19 

Obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu   – 17 

Oprócz radnych w sesji wzięli udział zaproszeni goście, którzy podpisami na liście obecności, 

stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu, potwierdzili swoje uczestnictwo w obradach. 
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PRZEBIEG OBRAD 

 

Pkt 1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - O godz. 10.00 otworzył 

XXXIII sesję Rady Powiatu w Policach. Powitał zebranych radnych, zaproszonych gości 

m.in. panią Dorotę Rybarską-Jarosz Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Zachodniopomorskiego i panią Agnieszkę Lisicką 

Kierownika Biura Rozwoju Społecznego. Na początek informacja porządkowa, spodziewamy 

się wizyty Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego pana Olgierda Geblewicza, który 

jest w drodze i za kilka minut będzie na miejscu, ale nie chcąc przedłużać naszych obrad 

rozpoczniemy pracę i w momencie kiedy pan Marszałek dotrze celem wręczenia nagrody 

Powiatowi Polickiemu to przerwiemy obrady, żeby mógł dokonać tego aktu, ewentualnie 

zabrać parę słów a później będziemy kontynuowali i jeśli nie będę słyszał sprzeciwu 

z Państwa strony to uznam, że zgoda na takie postępowanie jest. Nie słyszę sprzeciwu. 

 

Pkt 2. Stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że na sali obecnych jest 16 radnych, a zatem wymagane quorum nie 

budzi wątpliwości.  

 

Pkt 3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Proszę Państwa 

otrzymaliście Państwo porządek obrad, który zawiera pkt 9a. Podjęcie uchwały Rady Powiatu 

w Policach w sprawie zlecenia Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej 

i Polityki Rodzinnej rozpatrzenia skargi z dnia 21 sierpnia 2017 r. dotyczącej działalności 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Policach. Państwo wiecie o co chodzi, 

macie Państwo uchwałę w tej sprawie, skarga wpłynęła kilka dni temu i żeby dochować Kpa 

musimy ją dzisiaj wprowadzić pod obrady, celem przekazania stosownej komisji, ponieważ 

tak znowelizowany przez nas Statut na to pozwala, aby nie przekazywać do Komisji 

Rewizyjnej ale też do komisji dotyczących danego problemu, w tym przypadku uznałem, że 

tą właściwą komisją jest Komisja Zdrowia, Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki 

Rodzinnej i jeśli nie będę słyszał sprzeciwu to poddam pod głosowanie zmianę porządku 

obrad. Przypomnę, że dla skuteczności wprowadzenia tego pod obrady wymagana jest 

bezwzględna większość ustawowego składu Rady, czyli minimum 10 radnych musi być za.  

Zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad poprzez dodanie pkt 9a.  

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 16 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Proszę Państwa przed 

nami porządek obrad czy są jakieś uwagi do tego porządku obrad? Jeśli tych uwag nie ma, 

uznaję, że porządek obrad został przyjęty. Odczytał porządek obrad stanowiący 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Porządek obrad XXXIII sesji Rady Powiatu w Policach w dniu 29 września 2017 r. 

  

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu XXXII sesji Rady Powiatu w Policach z dnia 25 sierpnia 2017 r.  

5. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w Policach. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Polickiego na 2017 rok (Nr druku: 2/XXXIII/17). 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2017 rok (Nr druku: 3/XXXIII/17). 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Polickiego (Nr druku: 4/XXXIII/17). 
9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań w zakresie rehabilitacji osób niepełnosprawnych przewidzianych do realizacji 

w 2017 r. oraz wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania (Nr druku: 1/XXXIII/17). 

9a. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie zlecenia Komisji 

Zdrowia, Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki Rodzinnej rozpatrzenia 

skargi z dnia 21 sierpnia 2017 r. dotyczącej działalności Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Policach (Nr druku: 5/XXXIII/17). 

10. Komunikacja, transport i drogownictwo. „Informacja z realizacji zadań z zakresu 

komunikacji, transportu i drogownictwa za okres od 1 października 2016 r. do 31 sierpnia 

2017 r.”. 

11. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Polickiego za pierwsze półrocze 

2017 roku. 

12. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Polickiego, 

w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, według stanu na dzień 30 czerwca 

2017 roku. 

13. Priorytety budżetowe na 2018 rok.  

14. Interpelacje i pytania radnych. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Pkt 4.  Przyjęcie protokołu XXXII sesji Rady Powiatu w Policach z dnia 25 sierpnia 

2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Stwierdził, iż nie 

wniesiono uwag do protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu w Policach z dnia 25 sierpnia 

2017 r., w związku z tym zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu.  
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Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 16 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach. 

 

Pkt 5. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w Policach. 

 

Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w Policach stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Bardzo proszę pan 

Starosta. 

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek - Szanowni Państwo, tradycyjnie sprawozdanie jest 

przekazane i szczegółowe informacje sobie Państwo przeczytacie a informacja drogowa jest 

dość krótka i już tak jak sobie Państwo życzyliście przekazana Wam również do materiałów 

z dzisiejszej sesji i informacja o drogownictwie będzie na pewno najlepszym momentem, 

ażeby o tych drogach w różnych aspektach porozmawiać, dlatego drodzy Państwo ja tylko się 

ograniczę do przekazania na Pana ręce Panie Przewodniczący i wszystkich radnych serdeczne 

pozdrowienia z Powiatu Chojnickiego, który w ślad za naszą decyzją i zawartą umową bardzo 

dziękuje, w sposób szybki te pieniążki tam dotarły, serdeczne podziękowania za ten gest 

Państwa, naszych mieszkańców Powiatu Polickiego, który jest nie bez znaczenia w sytuacji 

tych tragedii, które nadal są odbudowywane, także serdeczne pozdrowienia i ukłon wobec 

Państwa radnych, wszystkich mieszkańców i Dyrektorów również. To w zasadzie 

z perspektywy, oprócz spraw drogowych to najistotniejsze sprawy. My nie przewidywaliśmy, 

żeby dziś ten punkt nadto rozbudowywać, ale jesteśmy do dyspozycji, jeśli chodzi o jakieś 

pytania.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bardzo proszę czy do 

sprawozdania w formie pisemnej są jakieś uwagi? Jeśli nie to przystępujemy do realizacji 

uchwał merytorycznych. 

 

Na sesję przybyła radna Anna Rybakiewicz. 

Od tej pory w obradach bierze udział 17 radnych. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Polickiego na 2017 rok (Nr druku: 2/XXXIII/17). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Bardzo proszę panią 

Skarbnik o wprowadzenie.  

 

Skarbnik Powiatu Polickiego Izabela Wawrzycka – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo w przedstawionym projekcie uchwały dokonuje się następujących zmian, zwiększa 

się dochody łącznie o kwotę 44 800 zł w związku z uzyskanymi wyższymi niż zaplanowano 

dochodami w MOW i o kwotę 300 zł w Domu Dziecka w Tanowie. Zwiększa się wydatki 

również w części dotyczącej MOW o kwotę 44 800 zł oraz o kwotę 32 889 zł w związku 

z zawartą ugodą sądową cywilną ABC podłogi, pozostała część dotycząca tej ugody została 
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zabezpieczona w budżecie powiatu. Zmniejsza się również wydatki i zwiększa się wydatki 

o kwotę 11 970 zł na działania statutowe w związku z kolejnymi edycjami Powiatowej 

Gali  Wolontariatu i Aktywności Społecznej, obchodów dnia pracownika socjalnego 

i ogólnopolskiego dnia seniora, ponadto istnieje konieczność przeniesienia środków 

budżetowych z działu 801 do 854 i tutaj kwota 12 000 zł dla SOSW na zapewnienie działań 

statutowych z działu 852 do działu 855, kwota 22 500 zł jest to zmiana działów zgodnie 

z klasyfikacją budżetową oraz dział 854 do działu 801 dla SOSW Nr 1 w Policach kwota 

327 136 zł łącznie na inwestycje z działu 801 i 15 000 zł dla SOSW w Tanowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo. Bardzo 

proszę o opinię Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Dominik Brzęcki - Na 

ostatnim poniedziałkowym posiedzeniu komisja omówiła ten projekt uchwały i rekomenduje 

Radzie jego przyjęcie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Komisja Środowiska, 

Infrastruktury i Rolnictwa jednym parametrem z tej uchwały się zajmowała tj. przesunięciem 

środków na projektowanie ścieżki rowerowej. 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska, Infrastruktury i Rolnictwa Mariusz Jędrak - Tak, 

ten temat był już wcześniej poruszany, na poprzedniej komisji i komisja pozytywnie przyjęła. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czy Przewodniczący 

innych komisji chcieliby w tej sprawie zabrać głos? Czy Państwo radni mają uwagi, 

wątpliwości pytania dotyczące projektu tej uchwały? Jeśli nie proszę Państwa przystępujemy 

do głosowania projektu uchwały. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 

2/XXXIII/17) projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 17 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach.  

         

 

                       Uchwała Nr XXXIII/263/2017 

                                                                                                       Załącznik nr 14 do protokołu 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2017 rok (Nr druku: 3/XXXIII/17). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Bardzo proszę panią 

Skarbnik o wprowadzenie.  

 

Skarbnik Powiatu Polickiego Izabela Wawrzycka – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo ta uchwała jest konsekwencją przed chwilą podjętej uchwały, w związku 
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z przeniesieniem wydatków na odpowiednie wydatki majątkowe należy dostosować zapisy 

załącznika nr 11. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Dziękuję bardzo, bardzo 

proszę Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia     

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Dominik Brzęcki – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czy Przewodniczący 

innych komisji? 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska, Infrastruktury i Rolnictwa Mariusz Jędrak – 

Komisja także pozytywie przyjęła projekt.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czy Przewodniczący 

innych komisji chcieliby w tej sprawie zabrać głos? Czy Państwo radni mają uwagi, 

wątpliwości pytania dotyczące projektu tej uchwały? Jeśli nie proszę Państwa przystępujemy 

do głosowania projektu uchwały. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 

3/XXXIII/17) projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 17 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach.  

 

         

                       Uchwała Nr XXXIII/264/2017 

                                                                                                       Załącznik nr 16 do protokołu 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Polickiego (Nr druku: 4/XXXIII/17). 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Bardzo proszę panią 

Skarbnik o wprowadzenie.  

 

Skarbnik Powiatu Polickiego Izabela Wawrzycka – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo tak jak poprzednia uchwała ta również wynika z przed chwilą podjętych uchwał. 

W załączniku nr 1 do wieloletniej prognozy musimy dostosować wielkości zapisanych 

wydatków i dochodów, natomiast w załączniku nr 3 do wpf wykaz przedsięwzięć również 

musimy dostosować wielkość przedsięwzięcia związanego z dokumentacją ścieżki rowerowej 

oraz wprowadzeniem projektu na przyszłe lata Regionalnego Centrum Wspierania Osób 

Niesamodzielnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Dziękuję bardzo, pan 

Przewodniczący Dominik Brzęcki. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Dominik Brzęcki – 

Komisja po omówieniu tego projektu, przyjęła projekt. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czy Przewodniczący 

innych komisji chcieliby w tej sprawie zabrać głos? Czy Państwo radni mają uwagi, 

wątpliwości pytania dotyczące projektu tej uchwały? 

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – W zasadzie nie w przedmiocie samych zmian, ale 

zdając sobie sprawę, że te punkty nie budzą żadnych wątpliwości, ale jednak dotyczą bardzo 

ważnego elementu, ponieważ do wpf wprowadzamy projekt i pozwolę sobie oddać głos pani 

Beacie Chmielewskiej, która by, choć kilkoma zdaniami powiedziała o, myślę sukcesie 

Powiatu Polickiego, przynajmniej na etapie, który dziś mamy.  

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska - Szanowni Państwo chcę 

powiedzieć, że uzyskaliśmy dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego, za co 

tu będziemy pewnie dziękować panu Marszałkowi i pani Dyrektor również w wysokości 

niemal 5 mln zł, na zorganizowanie w Powiecie Polickim Regionalnego Centrum Wsparcia 

Osób Niesamodzielnych, które docelowo ma funkcjonować dla około 80 przede wszystkim 

seniorów, osób niesamodzielnych i udzielać wsparcia zarówno tym seniorom i osobom 

niesamodzielnym jak i ich rodzinom. Projekt, który Wydział Spraw Obywatelskich 

przygotował, projekt konkursowy, zyskał poparcie i będziemy takie centrum realizować 

w latach 2018-2020 wspólnie z partnerem, który wygrał konkurs na partnera w tym projekcie 

tj. ze Stowarzyszeniem Złoty Wiek i projekt składa się z grubsza z dwóch części. Pierwsza to 

jest inwestycja, która ma polegać na zorganizowaniu samego centrum a druga część, która 

trwa dwa lata to są działania społeczne, czyli wsparcie tych działań, które będą skierowane do 

osób niesamodzielnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czy można dopytać?        

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Oczywiście. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – To w miejscu będzie? 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – W planie jest to na 

ul. Korczaka, tam gdzie mamy Senior-Wigor w pozostałej części budynku, tak żeby cały 

budynek został zagospodarowany, wkład własny do tego projektu, ponieważ tego nie 

powiedziałam to jest około 300 tys zł, natomiast na pewno inwestycja, którą będziemy robić 

będzie także wymagała większego wsparcia oprócz środków, które mamy przyznane 

w projekcie, tj. około 1,5 mln zł na samą inwestycję. Mamy nadzieję i mamy tu wstępne 

deklaracje na współpracę z gminami w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czyli te 5 mln zł to 

z tego 3,5 mln zł to są na działania miękkie? 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Tak.     

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Na utrzymanie 

w okresie? 
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Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Dwa lata. Pierwszy rok 2018 

to jest inwestycja i wyposażenie a 2019 i 2020 to są działania już skierowane do osób 

niesamodzielnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – I nie można przesunąć 

tych środków miękkich na utrzymanie w kierunku inwestycyjnym? 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Niestety nie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – A jak jest trwałość 

projektu? 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Trwałość projektu wynosi 

5 lat, ale w okresie trwałości przewidywana jest opłata wnoszona przez beneficjentów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Czyli jest możliwość 

pobierania? 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Jest możliwość. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – To będzie podobnie jak 

obecnie Senior-Wigor, czy jakieś nowe rozwiązania?  

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Dodatkowo, ponieważ jest 

podobnie tj. dom dziennego pobytu, ale również z hotelem dla 8 osób, to jest jakby 

rozszerzenie tego wsparcia i szersze działania, jeśli chodzi o specjalistyczne wsparcie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Umowa jeszcze 

rozumiem nie została podpisana? 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Jeszcze nie, zbieramy 

załączniki. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Ta informacja jest 

świeża? 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Tak.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Gratulujemy Zarządowi 

Powiatu, myślę, że Zarząd Powiatu nie będzie miał nic przeciwko temu, jeśli takimi 

sukcesami się będziemy chwalili. 

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek - Zawsze to tak ważne jest, kiedy robimy te działania, 

ponieważ z ogromnym szacunkiem dla całego środowiska spraw społecznych z Dyrektorami 

włącznie to nie zapomnijmy, że robimy to na rzecz gminy i to jest niezmiernie istotne nie 

tylko w kwestii dotyczącej wsparcia finansowego, ale przecież i przede wszystkim wzajemnej 

realizacji zadań własnych, ponieważ te zadania to takie drobne przeniknięcie z zadaniami 

własnymi i gmin i powiatu, dlatego dziękujemy również panie Przewodniczący, ponieważ 

wiemy, że na najbliższym forum będziemy o tym z gminami rozmawiać.  
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Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Przystępujemy do 

głosowania projektu uchwały. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 

4/XXXIII/17) projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 17 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach.   
      

 

                       Uchwała Nr XXXIII/265/2017 

                                                                                                       Załącznik nr 18 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Wielcy Szanowni 

Państwo, Szanowny panie Marszałku witam Pana serdecznie, Pana współpracownice były już 

witane, dziękujemy, że znalazł Pan czas, żeby z nami tu być jesteśmy bardzo zadowoleni, tym 

bardziej, że jest Pan tutaj w określonej kwestii dotyczącej przekazania bardzo miłych 

informacji samorządowi powiatowemu. Panie Marszałku Pan ma głos. 

 

Marszałek Województwa Zachodniopomorskiego Olgierd Geblewicz - Dziękuję bardzo, 

Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowny Panie Starosto, Wysoka Rado, zaproszeni 

goście tak naprawdę na ten moment trochę czasu czekaliśmy, ponieważ zdecydowaliśmy, że 

tego aktu dokonamy uroczyście w czasie sesji Rady Powiatu, ponieważ sukces Powiatu 

Polickiego nie jest sukcesem jednostkowym jest sukcesem zbiorowym, całej Rady, ale 

i wszystkich środowisk i instytucji, z którymi na co dzień samorząd Powiatu Polickiego 

współpracuje. Od trzech lat podjęliśmy inicjatywę, aby nagradzać samorządy, które są 

najbardziej aktywne, które są wzorcem dla innych samorządów w naszym regionie w zakresie 

działań wspierających nasze zachodniopomorskie rodziny. To są różne działania, to są bardzo 

często działania skierowane nie tylko do tych rodzin, które są typowymi rodzinami, ale to są 

działania, które są również nakierowane, albo przede wszystkim nakierowane do tych 

wszystkich rodzin, którym w życiu nieco ciężej, do tych wszystkich członków rodzin, którzy 

z różnych przyczyn znaleźli się w bardzo różnych okolicznościach i uznaliśmy, że warto jest 

czerpać wiedzę i promować tą wiedzę i pokazywać tą wiedzę jako przykład dla innych 

samorządów z pomysłów, które czerpią się w naszych gminach w naszych powiatach. Trzy 

lata temu mieliśmy okazję wręczać po raz pierwszy nagrodę Marszałka Województwa 

Zachodniopomorskiego w konkursie Samorząd Przyjazny Rodzinie, wówczas wygrało miasto 

Stargard, które na pewno wśród samorządowców jest inspiracją dla wielu działań. 

W ubiegłym roku doceniliśmy gminę Karlino a w tym roku można powiedzieć, że po raz 

pierwszy doceniamy powiat, jako jednostkę samorządu terytorialnego a więc jest to również 

okoliczność wyjątkowa, trochę to trwało, ponieważ był okres wakacyjny, ale dzisiaj mamy 

wielki zaszczyt i ogromną przyjemność pogratulować Państwu, wszystkim Państwu, działań 

na rzecz rodzin Powiatu Polickiego o szczegółach tych działań myślę, że pani Dyrektor 

Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, który stara się na co dzień koordynować, 

przyglądać ale też i czerpać, ponieważ tak było w przypadku Powiatu Polickiego, że również 

czerpaliśmy z pomysłu Powiatu Polickiego do tego, żeby zaimplementować następnie te 

działania na cały region i tak było w przypadku kawiarenek dla mam i stwierdziliśmy, że 
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jednak panowie też kawę piją w związku z tym implementowaliśmy, jako kawiarenki dla 

rodziny w całym Regionie, ale tych przykładów, które mogą stanowić wzór dla innych 

jednostek samorządu terytorialnego zarówno dla gmin jak i dla powiatów, w zakresie działań, 

w zakresie innowacyjnych działań, w zakresie ciekawych pomysłów zarówno 

instytucjonalnych jak i właśnie realizowanych we współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Myślę, że jeszcze pani Dyrektor powie w kilku słowach, ponieważ na pewno 

wymieni kilka przykładów, które na co dzień stanowią dla nas inspirację. Szanowni Państwo 

w związku z powyższym chciałbym na ręce Przewodniczącego Rady przekażemy statuetkę, 

a na ręce Zarządu pieniądze, ponieważ i tak z powrotem będą musiały przejść przez Radę, ale 

te 100 tys zł, które postanowiliśmy dołożyć oprócz tej statuetki mają jeden cel, mają zachęcać 

do dalszych działań, mają pomagać w realizacji następnych działań na rzecz rodziny 

i głęboko wierzę, że ta drobna, symboliczna kwota, którą dzisiaj przekazujemy na ten cel 

zostanie przekazana, więc jeszcze raz serdeczne gratulacje i pozwolę sobie wręczyć statuetkę. 

 

Nastąpiło wręczenie nagrody Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego - 

Samorząd Przyjazny Rodzinie.  

 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Zachodniopomorskiego Dorota Rybarska-Jarosz – Szanowni Państwo 

jestem drugi raz, mam zaszczyt zabierać głos na sesji Rady Powiatu, jest to dla mnie 

ogromnie miłe, że właśnie tutaj. Dlaczego Powiat Policki troszkę podglądamy od ładnych 

paru lat i jeszcze od momentu, kiedy realizowaliśmy wszyscy projekty unijne z poprzedniej 

perspektywy? My już wtedy u Państwa zauważyliśmy niesamowitą rzecz, która naprawdę nie 

jest częstą praktyką, że Państwo współpracujecie gminy i powiat wspólnie na rzecz celów 

społecznych, to wcale w ten sposób nie jest praktykowane w wielu innych samorządach, to 

jest ciągle świetna praktyka, którą możemy gdziekolwiek przenosić i o tym mówić. Gminy 

bardzo często realizują swoją politykę, samorządy powiatowe troszeczkę odrębnie, mało jest 

tej dobrej współpracy, u Państwa to wszystko idzie razem, u Państwa działania powiatu, które 

są trochę inne niż gminy, czyli uzupełniają, są komplementarne na rzecz rodziny i cała 

działalność na rzecz pieczy zastępczej odnosi świetny rezultat w gminie na poziomie rodzin 

biologicznych i to się bardzo rzadko zdarza, to że w Państwa powiecie przez trzy ostatnie lata 

35 dzieci wróciło do rodzin biologicznych, to naprawdę jest godne uznania. Często są takie 

tendencje wręcz odwrotne, że gminy przekazują problemowe rodziny, problemowe dzieci do 

powiatów i wszyscy uważają, że pora zająć się gdzie indziej tym problemem, natomiast 

dzieciom odbiera się w ten sposób szansę na rozwój w naturalnym, domowym środowisku. 

U Państwa idzie to inaczej, Państwa współpraca służb zatrudnienia z pomocy społecznej, 

właśnie z gmin powiatu, mało tego placówek edukacyjnych, oświatowych jest standardem i to 

jest to, o czym my mówimy w innych powiatach, pokazując Państwa za wzór, Państwo nie 

boicie się innowacyjnych projektów, co znowu jest bardzo rzadkie na poziomie jednego 

samorządu powiatowego czy też gmin, w związku z tym za tą odwagę ja Państwu ogromnie 

dziękuję, bo my mamy o czym mówić dalej w innych powiatach, nie tylko we wschodniej 

części naszego województwa ale chwalimy się właśnie poza granicami naszego regionu. Za 

wszystkie działania Zarządowi Powiatu, nasz Zarząd bardzo przychylnym okiem patrzy na 

także na nasze działania i to jest szalenie istotne, że i my mamy zielone światło, w związku 

z tym możemy naprawdę tutaj dowolnie też naszą energię lokować, jeśli chodzi o współpracę 

z powiatami i m.in. dzięki temu w tej chwili razem właśnie z powiatami i z Powiatem 

Polickim i z pięcioma innymi powiatami realizujemy projekt Regionalnej Akademii Rodziny 

i też nie wszystkie powiaty są otwarte na współpracę z nami, a Państwo nam również ufacie 

i to dla nas jest szalenie istotne. Dziękuję także Państwu radnym za stworzenie klimatu i też 

za zaufanie nam, za to, że jeżeli Zarząd przedstawia nam jakąś propozycję to Państwo ją 
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przyjmujecie i pozwalacie nam wszystkim jakby działać dla celów społecznych i jeszcze raz 

dziękuję Dyrektorom jednostek pomocy społecznej, zarówno tym prowadzonym przez Powiat 

Policki, jak i wszystkich gmin z terenu Powiatu Polickiego, dla nas to jest ogromny zaszczyt 

mieć tak aktywny powiat i takie dobre wzorce do przekazywania.  

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek - Tylko jednym zdaniem, jeśli można, ponieważ 

w zasadzie pani Dyrektor i pan Marszałek ujęli wszystko, co najistotniejsze i dziś jesteśmy 

w tej uprzywilejowanej roli reprezentować Powiat Policki, jako Zarząd w tak dobrym 

momencie zarówno, jeśli chodzi o pieniądze, ale i wyróżnienie, ale zdajemy sobie w pełni 

sprawę, że to wyróżnienie to również pewien obowiązek, ale też korzystając z okazji i bardzo 

dziękując panie Marszałku, pani Dyrektor za to wyróżnienie, które jest dla nas bez wątpienia 

motywacją do dalszej pracy, to muszę powiedzieć to, bo gdyby Państwo radni rzeczywiście, 

jak pani Dyrektor powiedziała i Wy nie dalibyście nam tej szansy realizowania, ale 

i dochodzę do tego najważniejszego punktu, ale tam mamy ten kwiat naszego powiatowego 

środowiska edukacyjnego i wszystkich placówek specjalnych, Domów Dziecka, PCPR, 

bardzo dziękuję Szanowni Państwo, pani Naczelnik Wydziału SO, Edyta Rudecka 

pozdrawiamy serdecznie, bo wiecie, że ta praca właściwa była właśnie w tamtym miejscu, 

gratulujemy, to Wasza nagroda. Dziękujemy. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Ogłaszam 

piętnastominutową przerwę. 

Przerwa 15 minut. 

 

Sesję opuścił radny Tomasz Tokarczyk. 

Od tej pory w obradach bierze udział 16 radnych. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań w zakresie rehabilitacji osób niepełnosprawnych przewidzianych do 

realizacji w 2017 r. oraz wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania (Nr druku: 1/XXXIII/17). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – W tej chwili w obradach 

bierze udział według listy 16 radnych. To uchwała PFRON, jak rozumiem pokłosie tych 

informacji, które na poprzedniej sesji były przekazywane, bardzo proszę o wprowadzenie do 

projektu tej uchwały. 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska – Szanowni Państwo, w skutek 

błędu popełnionego przez GUS, PFRON zmniejszył nam wysokość środków przeznaczonych 

na wsparcie osób niepełnosprawnych w 2017 roku o około 38 tys. zł i skutkiem tego musimy 

zmniejszyć środki przeznaczone na pewne działania i to jest działanie zwrot wydatków na 

instrumenty i usługi rynku pracy z 15 600 zł do 7 700 zł, dofinansowanie turnusów 

rehabilitacyjnych ze 100 tys. zł do 93 194 tys. zł, dofinansowanie zakupu sprzętu 

rehabilitacyjnego ze 190 tys. zł do 180 tys. zł i dofinansowanie likwidacji barier 

architektonicznych ze 167 tys. zł do 154 114 tys. zł. Oczywiście te środki przydałyby się 

osobom niepełnosprawnym w tym roku i cześć wniosków, które będą złożone po prostu 

przejdą w skutek tego na następny rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo. Bardzo 

proszę Przewodniczący Komisji. Pan Przewodniczący Dariusz Podhajny Komisja Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Polityki Rodzinnej.  
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Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Polityki Rodzinnej Dariusz 

Podhajny - Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany, które zostały przedstawione podczas 

spotkania komisji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski - Dziękuję bardzo, czy 

Przewodniczący innych Komisji? Jeśli nie to chcę Państwa poinformować, iż w posiadaniu 

naszym jest stanowisko Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych, która 

projekt uchwały przedstawiony przez Zarząd Powiatu pod dzisiejsze obrady zaopiniowała 

pozytywnie. Czy są jakieś uwagi, pytania, wątpliwości? Jeśli nie to przystępujemy do 

głosowania projektu uchwały. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 

1/XXXIII/17) projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 16 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach.  

         

 

                       Uchwała Nr XXXIII/186/2017 

                                                                                                       Załącznik nr 21 do protokołu 

 

Pkt 9a. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Policach w sprawie zlecenia Komisji 

Zdrowia, Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki Rodzinnej rozpatrzenia skargi 

z dnia 21 sierpnia 2017 r. dotyczącej działalności Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Policach (Nr druku: 5/XXXIII/17). 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – To jest uchwała, którą 

wprowadzaliśmy pod dzisiejsze obrady, to jest skarga. Ta skarga wpłynęła kilka dni temu, tak 

jak informowałem Państwa, żeby dochować terminów wynikających z KPA to przedstawiam 

dzisiaj projekt tej uchwały lub również proponuje, żeby skierować do Komisji Zdrowia, 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki Rodzinnej, ponieważ tak Statut uchwaliliśmy, 

żeby można było przekazywać do merytorycznych komisji. Czy są jakieś pytania, uwagi, 

wątpliwości? Jeśli nie ma to, oczywiście w uzgodnieniu z panem Przewodniczącym 

Dariuszem Podhajnym to się odbyło, żebyście Państwo też wiedzieli, że to nie jest kwestia 

narzucania Komisji. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały (Nr druku: 5/XXXIII/17) 

projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania są następujące: 

 

za - 16 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 0 

 

W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie przez Radę Powiatu w Policach.  

 

                       Uchwała Nr XXXIII/186/2017 

                                                                                                       Załącznik nr 24 do protokołu 

 

Pkt 10. Komunikacja, transport i drogownictwo. „Informacja z realizacji zadań 

z zakresu komunikacji, transportu i drogownictwa za okres od 1 października 2016 r. 

do 31 sierpnia 2017 r.”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bardzo proszę pan 

Starosta. 

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Wydaje się, że dość szczegółowo zostało to opisane 

w przedstawionej informacji i w zasadzie nie chcę powielać tego, co zostało w niej zawarte, 

jest obecna z nami pani Naczelnik Magdalena Sochanowska i jesteśmy do Państwa 

dyspozycji, ponieważ rozumiem również, że być może kwestie, które Państwa interesują 

w zakresie szeroko pojętej działalności związanej z drogownictwem, zwyczajnie tu się nie 

znalazły, więc proszę chcąc nie marnować czasu Państwa też, jeśli są pytania do samego 

materiału jak i inne to serdecznie prosimy o ich zadawanie, będziemy starali się odpowiadać.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bardzo proszę Szanowni 

Państwo radni. Czy Przewodniczący właściwej komisji chciałby zabrać głos? 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska, Infrastruktury i Rolnictwa Mariusz Jędrak - Ja 

mogę dodać proszę Państwa, że ten dokument każdy z nas radnych dostał w dokumentach na 

dzisiejszą sesję, z dokumentem także zapoznali się członkowie komisji i jakieś pojedyncze 

pytania podczas tej komisji były zadawane do pana Starosty a później do pani Naczelnik 

Magdy Sochanowskiej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Państwo radni, czy 

macie Państwo uwagi, pytania, wątpliwości do tego dokumentu? Jeśli nie to przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

Pkt 11. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Polickiego za pierwsze 

półrocze 2017 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Prawem przewidziana 

konieczność wniesienia do radnych i pod obrady i dodam, że w terminie wpłynęła. Pan 

Starosta. 

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Podobnie, ponieważ nie ma tutaj też najmniejszego 

sensu, żeby robić wprowadzenia, pozostajemy do Państwa dyspozycji, ponieważ zarówno 

jeden jak i drugi dokument, który Państwo macie przedstawiony pokazuje tą sytuację, 

najkrócej można powiedzieć tak, że sytuacja jest w miarę stabilna, robimy wszystko, jako 

Zarząd, ażeby wynik tegorocznego budżetu i minimalizacja deficytu spowodowała nam 

optymalizację szansy rozwoju inwestycyjnego na przyszły rok, bo jak sami Państwo 

widzieliście w informacjach o drogach jak i tutaj niepokazanych, ale planowane inwestycje, 

chociażby ta, o której mówiła pani Beata Chmielewska i termomodernizacja w Zespole Szkół 

im. Ignacego Łukasiewicza to ogromne zadania, które dużo będą kosztować, stąd też 

cieszymy się, że ta informacja za pierwsze półrocze pokazuje pewne prognozy i szanse na to, 
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żeby z tymi ambitnymi planami na przyszły rok się zderzyć, jesteśmy do dyspozycji, jeśli 

chodzi o jakieś szczegółowe pytania to wedle możliwości będziemy ich tutaj udzielać. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo, ja 

dodam jedynie, że jesteśmy w posiadaniu uchwały RIO, dotyczącej tego dokumentu i ona go 

opiniuje pozytywnie, nie nastąpiły przekroczenia, a prawem przewidziane wskaźniki zostały 

zachowane. Bardzo proszę Państwo radni? Pan Przewodniczący Dominik Brzęcki chciałby się 

odnieść?     

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Dominik Brzęcki - Ja 

tylko chciałbym powiedzieć, że Komisja Budżetu tą informację omówiła na swoim 

posiedzeniu i przyjęła ją do wiadomości. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo, czy 

Państwo radni chcieliby zabrać głos? Jeśli nie to przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Pkt 12. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Polickiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, według stanu na dzień 

30 czerwca 2017 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Sytuacja jest podobna, 

czy są uwagi dotyczące tego dokumentu? Jeśli nie to przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Pkt 13. Priorytety budżetowe na 2018 rok.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękując tym 

Komisjom, które dokonały obowiązku, zgodnie z uchwałą o uchwaleniu budżetu 

przygotowania priorytetów, apeluję do tych, które tego nie uczyniły, by w najbliżej 

możliwym krótkim czasie przedstawić takie priorytety. Ja prosiłem panie z biura Rady, aby 

każdy otrzymał priorytety, te które są w obiegu, żeby móc się zapoznać jak komisje, 

w których nie pracujemy proponują, wiec one takie są i czy chcecie Państwo dyskusji na ten 

temat? Nie widać, więc rzeczywiście Komisja Promocji, Rozwoju, Sportu i Turystyki, 

Komisja Edukacji i Kultury, Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu, Komisja 

Zdrowia, Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki Rodzinnej oraz Komisja 

Środowiska, Infrastruktury i Rolnictwa. Wszystko, dla wiedzy Państwa, którzy nas obserwują, 

toczy się wokół dwóch zasadniczych zagadnień i to jest zrozumiałe, czyli edukacji i dróg, 

ponieważ to są kwoty, które w budżecie stanowią największy udział i te wydatki tam są non 

stop niezbędne. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

    

Pkt 14. Interpelacje i pytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bardzo proszę w tym 

punkcie się wypowiadać. 

 

Radna Powiatu Polickiego Anna Rybakiewicz – Ja mam pytanie dotyczące Chemika 

Police. W poniedziałek na komisji rozmawialiśmy, że jeszcze niewiadomo jak się ułożą 

współpracę z Chemikiem, we wtorek rano w gazetach czytamy, że Chemik będzie grał na hali 

Zespołu Szkół. Powiat jest dogadany ostatecznie z Chemikiem i jakie kwoty to będą wynajmu 

sali, bo to były chyba punkty, które były sporne.   
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Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska - W czwartek rozmawiałam 

z Prezesem, który złożył taką deklarację, że plan jest taki, że treningi przedpołudniowe 

i popołudniowe odbywać się będą w hali OSIR. Nie ma jeszcze szczegółowych ustaleń, co do 

kwot. Jeśli chodzi o OSIR, ani samych szczegółowych zasad. Natomiast mecze i ewentualnie 

trening przedmeczowy będą się odbywać na hali Zespołu Szkół i na to jest zgoda, jeśli chodzi 

o samą placówkę i treningi, które tam się odbywają tu ze strony Zarządu jest oczywiście 

zgoda również, natomiast kompletnie nie ma mowy jeszcze o tym ile to będzie kosztowało 

i szczegóły są dopiero przekazywane do Zespołu Szkół, ile godzin, kiedy i jakie rozgrywki, 

wtedy będziemy to liczyć i składać ofertę ile to będzie kosztowało. 

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Ja tylko jednym zdanie, bo rzeczywiście sprawa nie 

jest prosta i tutaj pani radna doskonale wie, że to nie jest takie typowe wynajęcie sali, że ktoś 

bierze tą salę, rozgrywa mecz i z niej wychodzi. To pomieszczenia, które w sposób trwały 

będą użytkowane, stąd też samo wycenienie zgodnie z obowiązującym cennikiem w Zespole 

Szkół nie jest prostą sprawą i też trzeba powiedzieć, że cieszymy się bardzo, że, jeśli tak 

można powiedzieć w tym całym zamieszaniu, ale cieszymy się, że jednak ta siatkówka będzie 

w Policach, chociaż każdy ma własne zdanie na ten temat. Natomiast też nie może się to 

odbyć ze szkodą, wręcz przeciwnie z pewną korzyścią materialną, ponieważ udostępnienie tej 

hali, niezależnie od tego jak tutaj się sfinalizują rozmowy prowadzone przez Panią Beatę 

Chmielewską, jako reprezentanta Zarządu, to również są koszta, a i kłopoty z tym związane, 

bo jak wiecie Państwo musimy zrezygnować albo ze sprzedaży tej sali, bądź też nawet 

czasami realizując zajęcia naszych siatkarek i siatkarzy w innych obiektach, gdzie trzeba te 

obiekty kupić, także będziemy informować oczywiście jak już to będzie doprecyzowane 

i pewnie będziemy, mam nadzieję, mieć tą przyjemność pierwszy mecz obejrzeć razem.        

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję czy są jeszcze 

pytania w tym punkcie? Jeśli nie to przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Pkt 15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

  
Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Bardzo proszę pan radny 

Paweł Mirowski. 

 

Radny Powiatu Polickiego Paweł Mirowski - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo 

chciałbym poinformować, że w dniu dzisiejszym Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość na 

ręce pana Przewodniczącego, a także do wiadomości Zarządu Powiatu złoży priorytety 

budżetowe na rok 2018. Są to te zadania, które według nas powinny znaleźć się przy 

tworzeniu budżetu i prosilibyśmy, aby Zarząd pochylił się nad tymi zadaniami i spróbował 

zadbać o środki finansowe na zadania, które za chwilkę przeczytam. Nie ma tych zadań dużo, 

dlatego pozwolę sobie Panie Przewodniczący, aby odczytać te zadania. Odczytał priorytety 

budżetowe na 2018 rok, stanowiące załącznik nr 39 do protokołu. To są te według nas 

najważniejsze zadania, które w przyszłym roku, w przyszłym budżecie powinny się znaleźć. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo, bardzo 

proszę, kto jeszcze w tym punkcie? 

 

Starosta Policki Andrzej Bednarek – Informacyjnie, w nawiązaniu do dokumentów, które 

Państwo czytaliście tutaj jest wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji w Policach. Nie 

znamy szczegółów, ale tu można powiedzieć, że to też taki nas wszystkich mały sukces, że 
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będzie ten posterunek w Kołbaskowie, co nie jest bez znaczenia dla mieszkańców 

Kołbaskowa i to już wiemy na pewno, ponieważ tam pomiędzy Wójtem a Komendą 

Wojewódzką i powiatową uzgodnienia zostały zaplanowane, także efekty tej wspólnej pracy 

poprzez fora samorządowe i wzajemne tutaj naciski, takie pozytywne, oczywiście przyniosły 

efekt. Natomiast w zakresie tego wniosku to informuję Państwa jako radnych, ponieważ to 

o to chodzi, że tu był wniosek o ewentualne wsparcie i jesteśmy w trakcie zawierania umowy 

z funduszem wsparcia Policji, co prawda nie 10 tys zł, bo tyle z oszczędności nie mamy, ale 

w kwocie około 8 tys zł kupimy te niezbędne urządzenia do wyposażenia tego posterunku 

i z tego co się orientuję, tak wstępnie bardzo to otwarcie tego posterunku w Kołbaskowie 

powinno nastąpić w miesiącu listopadzie, tak z informacji wynika, ponieważ tam wszystko 

już jest gotowe z punktu widzenia infrastrukturalnego, raczej to tylko już takie techniczne.        

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Może by powiedzieć 

Państwu, którzy nie mają tego dokumentu i też obserwują sesję, że chodzi o to, że Komendant 

Powiatowy Policji zwrócił się o to, żeby samorząd powiatowy pomógł w wyposażeniu tego 

posterunku i jest pozytywna odpowiedź Zarządu. Pan Komendant zwrócił się z prośbą, 

szacował na 10 tys zł, mniejsze pieniądze, ale są w zasięgu Zarządu, tego sprawa dotyczyła. 

 

Radna Powiatu Polickiego Izabela Wesołowska-Kośmider - Jeśli mogę tylko jednym 

słowem wtrącić się w tą dyskusję, to mogę powiedzieć tylko tyle, że mieszkańcy Kołbaskowa 

bardzo oczekiwali tego posterunku, gmina znalazła pomieszczenia i bardzo dziękujemy, że 

tutaj jest wola ze strony Zarządu Powiatu, ze strony Rady na doposażenie komisariatu. My, 

jako mieszkańcy Kołbaskowa od lat, bodajże 10 jesteśmy obsługiwani przez międzygminny 

komisariat Kołbaskowo-Mierzyn, Kołbaskowo-Dobra zlokalizowany w Mierzynie i była duża 

niedostępność funkcjonariuszy na terenie naszej gminy, także z naszej strony naprawdę 

ukłony i podziękowania. Dziękuję uprzejmie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo. Proszę 

Państwa radni też mają pismo, ale chciałbym Państwa poinformować, iż Ministerstwo Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego, Departament Ochrony zabytków poinformował Radę Powiatu 

Polickiego o tym i ja uważam, że to jest bardzo ważna informacja, iż Parafia 

Rzymskokatolicka pw. św. Urszuli Ledóchowskiej w Buku uzyskała dotację z tego 

Ministerstwa w kwocie 220 tys zł na pokrycie kosztów zadania pn. Stolec, Kościół 

pw. św. Maksymiliana M. Kolbe. Kościół jest z XVI wieku, remont dachu, etap I remont 

stropu i więźby dachowej. Informacja ważna, ponieważ jeszcze dwie kadencje wstecz 

próbowaliśmy, jako samorząd powiatowy współpracować z parafią, żeby jakieś środki móc 

wygospodarować to wtedy nie skończyło się pozytywnym rezultatem. Całość zadania jest 

szacowana na poziomie 320 tys zł, tak podaje Ministerstwo. Bardzo ważna informacja, obiekt 

jest niezwykle zabytkowy i niezwykle rzadki, jeśli chodzi o te rejony Polski. W tej chwili jest 

w trakcie remontu. Chciałem, żeby wiedza na ten temat była powszechna. Kolejna 

informacja, która została przez Wydział Edukacji i Kultury złożona, czyli podsumowanie 

giełdy szkolnictwa zawodowego, takie duże wydarzenie było na początku czerwca, część 

z Państwa radnych aktywny udział w nim brała. Ukazało się wydawnictwo, które 

podsumowuje w języku niemieckim i polskim i z tego może coś się urodzi w postaci 

przepisów, jak idzie szczególnie o szkolnictwo zawodowe, ponieważ tego głównie dotyczyła 

ta konferencja, giełda bardzo pozytywnie oceniana przez jej uczestników. Bardzo proszę 

jeszcze pani Starosta Beata Chmielewska. 

 

Członek Zarządu Powiatu w Policach Beata Chmielewska - Jeszcze informacja, którą też 

Państwo otrzymaliście, że w ramach nagrody, którą dzisiaj wręczył pan Marszałek 
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organizujemy i finansujemy taki piknik rodzinny „Z rodziną po zdrowie” i w niedzielę 

w Zespole Szkół między 12:00 a 16:00 można zajrzeć i albo się zbadać w tym zakresie, który 

Państwo macie wymieniony albo po prostu wziąć udział. Serdecznie zapraszamy do Zespołu 

Szkół.         

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję bardzo. Proszę 

Państwa czy są jeszcze jakieś wnioski? Pan radny Dariusz Podhajny. 

 

Radny Powiatu Polickiego Dariusz Podhajny – W związku z tym, że Komisja Zdrowia, 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i Polityki Rodzinnej otrzymała tą skargę do realizacji 

w ramach prac Komisji, chciałbym, żeby dzisiaj członkowie komisji pozostali po sesji, żeby 

uzgodnić dalsze kroki, co do tej skargi i od razu też informuję, że przedkładam swoje 

priorytety budżetowe. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – Dziękuję Panie radny za 

to i proszę członków komisji, aby rzeczywiście wypełnili wolę pana Przewodniczącego i żeby 

harmonogram pracy nad tą skargą przyjąć. Proszę Państwa czy są jeszcze jakieś uwagi, jeśli 

nie to przypominam, iż kolejna sesja to jest 27 październik 2017 r.   

 

Pkt 17. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary Arciszewski – O godz. 11:15 stwierdził, 

że porządek obrad XXXIII sesji Rady Powiatu w Policach został wyczerpany. Podziękował 

radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach, a następnie ogłosił zamknięcie sesji 

Rady Powiatu w Policach. 

 

 

Protokołowała                                            Przewodniczący Rady Powiatu w Policach 

 

Izabela Geller                                        Cezary Arciszewski 

 

              

                  


